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Interpelacja Radnego nr.11/2019

W związku z minioną, trzydziestą rocznicą3 pierwszych, niemal wolnych
wyborów 4 czerwca 1989 roku, w dniu 15 lutego 2019 wystąpiłem z
interpelacją ur kwestii organizacji uroczystych obchodów tejże rocznicy
naszej Gminie. Otrzymałem lakoniczną i połowiczną odpowiedź,
informującą3 że nauczyciele z dziećmi w szkole to i owszem L tyle.

Przykre, że nasz Wójt nic włączył się w edukację społeczną i podnoszenie
poziomu świadomość obywatcisidej, których to nie da się przecenić przy
budowaniu społeczeństwa obywatelskiego, żyjącego w zgodzie, jedność i
wzajemnej solidarność.

Co zatem salo się takiego, że Wójt nie pojął inicjatywy zorganizowania
wyżej wspomnianych obchodów i czy możemy liczyć na to, że w kolejnych
latach będziemy świętować razem, Z wdzięcznością dla naszych
poprzedników, za to, że dziś możemy w sposób swobodny i niezależny,
gospodarować w naszych małych Ojczyznach?
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